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КИЇВСЬКА МІСЬКА РАДА 
VІІІ СКЛИКАННЯ 

ПОСТІЙНА КОМІСІЯ З ПИТАНЬ ДОТРИМАННЯ ЗАКОННОСТІ, ПРАВОПОРЯДКУ  

ТА ЗАПОБІГАННЯ КОРУПЦІЇ 

01044, м. Київ, вул. Хрещатик, 36                                                                тел./факс 202-76-88                           

 

 

ПРОТОКОЛ № 13 

засідання постійної комісії Київської міської ради з питань дотримання 

законності, правопорядку та запобігання корупції 

21.07.2017 

 

Склад комісії – 5 осіб. 

Присутні члени комісії – 4 особи: 

Голова комісії - Бондарчук О. В. 

Секретар комісії - Осадчук А. П. 

Член комісії - Сиротюк Ю. М. 

Заступник голови комісії - Шаповал А. А. 

Відсутні члени комісії – 1 особа: 

Член комісії - Омельченко О. О. 

 

                 вул. Хрещатик, 36  

               (зала засідань 1017) 

                                                   11-00 

 

Запрошені та присутні: 

- Ю. Щур – директор Київського муніципального академічного театру опери та 

балету для дітей та юнацтва; 

- П. Хомюн – юрист Київського муніципального академічного театру опери та 

балету для дітей та юнацтва; 

- Л. Афіногенова – кандидат у присяжні Шевченківського районного суду м. Києва; 

- Д. Левченко – генеральний директор КП «Київпастранс»; 

- Т. Панчій – перший заступник директора Департаменту міського благоустрою та 

збереження природного середовища виконавчого органу Київської міської ради 

(Київської міської державної адміністрації); 

-  А. Коломієць – перший заступник директора Департаменту внутрішнього 

фінансового контролю та аудиту виконавчого органу Київської міської ради 

(Київської міської державної адміністрації); 

- В. Васильчук – депутат Київської міської ради; 

- В. Михайленко – депутат Київської міської ради;   

- О. Балицька – депутат Київської міської ради; 

- С. Кутняк – депутат Київської міської ради; 

- Ю. Зубко – депутат Київської міської ради; 

- О. Гелевей – депутат Київської міської ради, голова постійної комісії Київської 

міської ради з питань охорони здоров’я та соціального захисту; 
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- С. Корецький – представник незалежного інтелектуального центру; 

- І. Красота – помічник депутата Київської міської ради Д. Попова; 

- М. Омеляненко – помічник депутата Київської міської ради Д. Попова; 

- Ю. Селезньов – заслужений  вчитель України; 

- І. Деревицька – освітянин ЗОШ №178, 13, 43; 

- Д. Боровенко – помічник-консультант депутата Київської міської ради Л. 

Антонєнка. 

- О. Білоцерківська – артистка  Київського муніципального театру опери та балету 

для дітей та юнацтва; 

- А. Тимчук – артист  Київського муніципального театру опери та балету для дітей 

та юнацтва; 

- А. Загинайло – активіст ВО «Свобода»; 

- Н. Перинська – помічник депутата Київської міської ради; 

- Л. Будушевська – громадський активіст; 

- А. Поташук – помічник депутата Київської міської ради; 

- Л. Корк – ВО «Свобода»; 

- Г. Богданець – ВО «Свобода»; 

- В. Вертеба – ВО «Свобода»; 

- Т. Веселовська – кандидат у присяжні Святошинського районного суду м. Києва; 

- С. Томенко – журналіст видання «Киев Власть»;  

- Т. Галітовська – представник інформаційного агенства «1 НЬЮС»; 

- М. Шпаченко – представник ГО «Агентство журналістських досліджень». 

 

Слухали:  

О. Бондарчука, який запропонував прийняти за основу порядок денний засідання 

постійної комісії від 21.07.2017. 

Вирішили:  

Прийняти за основу порядок денний засідання постійної комісії Київської міської 

ради з питань дотримання законності, правопорядку та запобігання корупції від 

21.07.2017. 

Голосували: за – 4, проти – 0, утримались – 0. 

Не голосували: 0.  

Рішення прийнято. 

 

Слухали:  

О. Бондарчука щодо наповнення чи зняття питань з порядку денного засідання 

постійної комісії.  

 Виступив: 

Ю. Сиротюк з пропозицією зняти з розгляду порядку денного такі питання: 

- «Про підготовку та розгляд проекту рішення Київської міської ради «Про 

внесення змін до рішення Київської міської ради від 16.03.2017 №4/2226 «Про 

затвердження списку присяжних Шевченківського районного суду міста Києва»; 

- «Про підготовку та розгляд проекту рішення Київської міської ради «Про 

внесення змін до рішення Київської міської ради від 06.04.2017 №124/2346 «Про 

затвердження списку присяжних Святошинського районного суду міста Києва». 

Запропонував обговорити питання про вдосконалення процедури відбору 
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присяжних до районних судів міста Києва. 

Виступили: 
О. Бондарчук, А. Осадчук.  

Вирішили:  

Зняти з розгляду порядку денного засідання постійної комісії від 21.07.2017 такі 

питання: 

- «Про підготовку та розгляд проекту рішення Київської міської ради «Про 

внесення змін до рішення Київської міської ради від 16.03.2017 №4/2226 «Про 

затвердження списку присяжних Шевченківського районного суду міста Києва»; 

- «Про підготовку та розгляд проекту рішення Київської міської ради «Про 

внесення змін до рішення Київської міської ради від 06.04.2017 №124/2346 «Про 

затвердження списку присяжних Святошинського районного суду міста Києва». 

Голосували: за – 4, проти – 0, утримались – 0. 

Не голосували: 0.  

Рішення прийнято. 

 

 Виступив: 

А. Осадчук, запропонувавши розглянути першим питанням порядку денного 

питання «Про розгляд окремої думки секретаря постійної комісії Київської 

міської ради з питань дотримання законності, правопорядку та запобігання 

корупції А. Осадчука до питання № 2 порядку денного засідання постійної комісії 

№ 12 від 03.07.2017 «Про розгляд протоколу засідання робочої групи постійної 

комісії Київської міської ради з питань дотримання законності, правопорядку та 

запобігання корупції по напрацюванню рекомендацій щодо проекту рішення 

Київської міської ради «Про внесення змін до Міської цільової програми 

профілактики та протидії злочинності в м. Києві «Безпечна столиця» на 2016-2018 

роки». 

Вирішили:  

Підтримати пропозицію А. Осадчука щодо розгляду першим питанням порядку 

денного питання «Про розгляд окремої думки секретаря постійної комісії 

Київської міської ради з питань дотримання законності, правопорядку та 

запобігання корупції А. Осадчука до питання № 2 порядку денного засідання 

постійної комісії № 12 від 03.07.2017 «Про розгляд протоколу засідання робочої 

групи постійної комісії Київської міської ради з питань дотримання законності, 

правопорядку та запобігання корупції по напрацюванню рекомендацій щодо 

проекту рішення Київської міської ради «Про внесення змін до Міської цільової 

програми профілактики та протидії злочинності в м. Києві «Безпечна столиця» на 

2016-2018 роки». 

Голосували: за – 4, проти – 0, утримались – 0. 

Не голосували: 0.  

Рішення прийнято. 

 

Слухали: 

О. Бондарчука, який запропонував прийняти в цілому порядок денний засідання 

постійної комісії від 21.07.2017. 
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Порядок денний 

засідання постійної комісії Київської міської ради з питань дотримання 

законності, правопорядку та запобігання корупції 

21.07.2017 

 

1. Про розгляд окремої думки секретаря постійної комісії Київської міської 

ради з питань дотримання законності, правопорядку та запобігання корупції А. 

Осадчука до питання № 2 порядку денного засідання постійної комісії № 12 від 

03.07.2017 «Про розгляд протоколу засідання робочої групи постійної комісії 

Київської міської ради з питань дотримання законності, правопорядку та 

запобігання корупції по напрацюванню рекомендацій щодо проекту рішення 

Київської міської ради «Про внесення змін до Міської цільової програми 

профілактики та протидії злочинності в м. Києві «Безпечна столиця» на 2016-2018 

роки» (Доповідач А. Осадчук). 

Розгляд проектів рішень Київської міської ради 

2. Проект рішення Київської міської ради «Про скасування розпорядження 

виконавчого органу Київської міської ради (Київської міської державної 

адміністрації) від 06.06.2017 № 668 «Про встановлення тарифів та структури 

тарифів на послуги з утримання будинків і споруд та прибудинкових територій та 

внесення змін до деяких розпоряджень виконавчого органу Київської міської ради 

(Київської міської державної адміністрації)» (№08/231-1581/ПР від 04.07.2017) 

(Доповідач С. Кутняк). 

Розгляд питань щодо дотримання законності 
3. Про розгляд депутатського звернення депутата Київської міської ради   

Л. Антонєнка від 30.05.2017 №08/279/08/156-420 (вх. №08/9757 від 31.05.2017 та 

від 08.06.2017 №08/19247) щодо можливого порушення вимог Регламенту 

Київської міської ради і Положення про постійні комісії Київської міської ради 

під час скликання та проведення засідання постійної комісії Київської міської 

ради з питань власності від 25.05.2017 (Доповідач Л. Антонєнко). 

4. Про розгляд питання щодо можливого конфлікту інтересів у депутата 

Київської міської ради О. Балицької (лист Заступника Голови комітету Верховної 

Ради України з питань запобігання і протидії корупції В. Чумака щодо розгляду 

звернення президента ГО «Центр громадської ініціативи»  від 05.07.2017 № 04-

19/12-1693, лист інформаційного агенства «1 НЬЮС» від 31.05.2017 №006/1 (вх. 

№08/10024 від 02.06.2017) (Доповідач Т. Галітовська, В. Швець). 

5. Про розгляд колективного звернення (вх. від 02.06.2017 №08/КО-

5928) стосовно заперечень щодо включення гр. В. Таранченка до списку 

присяжних Солом’янського районного суду м. Києва (О. Бондарчук, питання 

перенесено з засідання ПК від 09.06.2017, 03.07.2017). 

6. Про розгляд звернення Т. Клочкової  (вх. від 17.05.2017 № ОП/К-

10416/1) щодо можливого конфлікту інтересів у депутата Київської міської ради 

Ю. Зубка під час голосування за проект рішення Київської міської ради та «Про 

зміну цільового призначення земельної ділянки ТОВ ВКФ «СЕРВІСШИНА» для 

будівництва, експлуатації і обслуговування житлового комплексу з паркінгом на 

вул. Кудряшова, 14-а у Солом’янському районі м. Києва» та пояснень депутата 

Київської міської ради Ю. Зубка з  цього приводу (лист від 03.07.2017 № 
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08/279/08/030-269 (вх. від 04.07.2017 №08/11743) (Доповідач Т. Клочкова, Ю. 

Зубко). 

7. Про розгляд депутатського звернення депутата Київської міської ради В. 

Васильчука від 04.07.2017 №08/279/08/018-215 (вх. від 04.07.2017 № 08/11760) 

щодо можливих незаконних дій директора  Київського муніципального 

академічного театру опери та балету для дітей та юнацтва  Ю. Щура (Доповідач 

В. Васильчук). 

8. Про заслуховування інформації про можливу корупційну діяльність та 

зловживання владою директором Департаменту освіти і науки, молоді та спорту 

виконавчого органу Київської міської ради (Київської міської державної 

адміністрації) (депутатське звернення Народного депутата України Ю. Левченка 

від 18.07.2017 № У-988, депутатське звернення депутата Київської міської ради В. 

Назаренка від 17.07.2017 №08/279/08/166-735) (Доповідач Ю. Левченко, В. 

Назаренко, О. Фіданян). 

9. Про розгляд звернення ГО «Агентство журналістських досліджень» (вх. від 

10.07.2017 № 08/12170) щодо ситуації, яка склалась навколо тендерних закупівель 

трамвайних вагонів, оголошених КП «Київпастранс» (Доповідач М. Шпаченко). 

Різне 
10. Про продовження терміну подачі заяв від представників громадськості до 

складу поліцейської комісії Управління поліції охорони з фізичної безпеки в місті 

Києві Національної поліції України, поліцейської комісії Управління поліції 

охорони з фізичної безпеки в м. Києві Національної поліції України, поліцейських 

комісій Департаменту патрульної поліції Національної поліції України (Доповідач 

О. Бондарчук). 

11. Про розгляд листа Департаменту внутрішнього фінансового контролю та 

аудиту виконавчого органу Київської міської ради (Київської міської державної 

адміністрації) від 05.07.2017 №070-5-18/1531 щодо неможливості проведення 

позапланового аудиту у КП «Центр спортивної медицини м. Києва» (Доповідач О. 

Колтик). 

Голосували: за – 4, проти – 0, утримались – 0. 

Не голосували: 0.  

Рішення прийнято. 

 

Розгляд питань порядку денного 

 

1. Про розгляд окремої думки секретаря постійної комісії Київської міської 

ради з питань дотримання законності, правопорядку та запобігання корупції А. 

Осадчука до питання № 2 порядку денного засідання постійної комісії № 12 від 

03.07.2017 «Про розгляд протоколу засідання робочої групи постійної комісії 

Київської міської ради з питань дотримання законності, правопорядку та 

запобігання корупції по напрацюванню рекомендацій щодо проекту рішення 

Київської міської ради «Про внесення змін до Міської цільової програми 

профілактики та протидії злочинності в м. Києві «Безпечна столиця» на 2016-

2018 роки». 
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Слухали: 

А. Осадчука щодо розгляду на засіданні постійної комісії 03.07.2017 

протоколу засідання робочої групи постійної комісії Київської міської ради з 

питань дотримання законності, правопорядку та запобігання корупції по 

напрацюванню рекомендацій щодо проекту рішення Київської міської ради «Про 

внесення змін до Міської цільової програми профілактики та протидії злочинності 

в м. Києві «Безпечна столиця» на 2016-2018 роки». Зауважив, що він підготував 

окрему думку до протоколу засідання комісії від 03.07.2017, з текстом якої всі 

члени комісії мали нагоду ознайомитись. 

Доповідач запропонував: 

- взяти за основу результати роботи робочої групи по напрацюванню 

рекомендацій щодо проекту рішення Київської міської ради «Про внесення змін 

до Міської цільової програми профілактики та протидії злочинності в м. Києві 

«Безпечна столиця» на 2016-2018 роки», викладені  в протоколі робочої групи; 

- продовжити термін роботи вищезазначеної робочої групи до 01.09.2017 та 

включити до її складу усіх членів постійної комісії. 

Виступив: 

Ю. Сиротюк щодо необхідності участі усіх членів комісії у роботі над 

напрацюванням рекомендацій щодо проекту рішення Київської міської ради «Про 

внесення змін до Міської цільової програми профілактики та протидії злочинності 

в м. Києві «Безпечна столиця» на 2016-2018 роки». 

Вирішили: 

1. Взяти за основу результати роботи робочої групи по напрацюванню 

рекомендацій щодо проекту рішення Київської міської ради «Про внесення змін 

до Міської цільової програми профілактики та протидії злочинності в м. Києві 

«Безпечна столиця» на 2016-2018 роки», викладені в протоколі робочої групи від 

13.06.2017. 

2. Включити до складу робочої групи по напрацюванню рекомендацій 

щодо проекту рішення Київської міської ради «Про внесення змін до Міської 

цільової програми профілактики та протидії злочинності в м. Києві «Безпечна 

столиця» на 2016-2018 роки» усіх членів постійної комісії Київської міської ради 

з питань дотримання законності, правопорядку та запобігання корупції. 

3. Продовжити термін роботи робочої групи по напрацюванню 

рекомендацій щодо проекту рішення Київської міської ради «Про внесення змін 

до Міської цільової програми профілактики та протидії злочинності в м. Києві 

«Безпечна столиця» на 2016-2018 роки» до 01.09.2017. 

Голосували: за – 3, проти – 1 (Ю. Сиротюк), утримались – 0. 

Не голосували:0 

Рішення прийнято. 

 

2. Проект рішення Київської міської ради «Про скасування розпорядження 

виконавчого органу Київської міської ради (Київської міської державної 

адміністрації) від 06.06.2017 № 668 «Про встановлення тарифів та структури 

тарифів на послуги з утримання будинків і споруд та прибудинкових територій 

та внесення змін до деяких розпоряджень виконавчого органу Київської міської 
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ради (Київської міської державної адміністрації)» (№08/231-1581/ПР від 

04.07.2017) 

Слухали: 

Депутата Київської міської ради С. Кутняка, який повідомив про необхідність 

прийняття рішення Київської міської ради «Про скасування розпорядження 

виконавчого органу Київської міської ради (Київської міської державної 

адміністрації) від 06.06.2017 № 668 «Про встановлення тарифів та структури 

тарифів на послуги з утримання будинків і споруд та прибудинкових територій та 

внесення змін до деяких розпоряджень виконавчого органу Київської міської ради 

(Київської міської державної адміністрації)». Необхідність прийняття даного 

проекту рішення зумовлена тим, що розпорядження виконавчого органу Київської 

міської ради (Київської міської державної адміністрації) від 06.06.2017 № 668 

суперечить правам та інтересам територіальної громади міста Києва та не 

відповідає нормам чинного законодавства, а його прийняття супроводжувалось 

грубим порушення процедури ухвалення відповідних актів. 

Виступив: 

О. Бондарчук, Ю. Сиротюк. 

Виступив: 

А. Осадчук з рекомендацією до суб’єкта подання проекту рішення доопрацювати 

пояснювальну записку до проекту рішення Київської міської ради (08/231-

1581/ПР від 04.07.2017), зокрема, акцентувавши увагу, по-перше, на тому, що 

значна частина послуг, які входять у тариф, не виконується, а по-друге, на 

динаміці змін окремих складових тарифу. 

Вирішили: 

Підтримати без зауважень проект рішення Київської міської ради «Про 

скасування розпорядження виконавчого органу Київської міської ради (Київської 

міської державної адміністрації) від 06.06.2017 № 668 «Про встановлення тарифів 

та структури тарифів на послуги з утримання будинків і споруд та прибудинкових 

територій та внесення змін до деяких розпоряджень виконавчого органу Київської 

міської ради (Київської міської державної адміністрації)» (08/231-1581/ПР від 

04.07.2017). 

Голосували: за – 4, проти – 0, утримались – 0. 

Не голосували: 0.  

Рішення прийнято. 

 

3. Про розгляд депутатського звернення депутата Київської міської 

ради Л. Антонєнка від 30.05.2017 №08/279/08/156-420 (вх. №08/9757 від 

31.05.2017 та від 08.06.2017 №08/19247) щодо можливого порушення вимог 

Регламенту Київської міської ради і Положення про постійні комісії Київської 

міської ради під час скликання та проведення засідання постійної комісії 

Київської міської ради з питань власності від 25.05.2017. 

Слухали: 

О. Бондарчука, який повідомив, що депутат Київської міської ради Л. Антонєнко 

вкотре не з’явився на засідання постійної комісії, тому запропонував перенести 

розгляд цього питання на чергове засідання. 
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Виступив: 

А. Осадчук щодо важливості розгляду цього питання з точки зору законності. 

Секретар комісії нагадав про результати розгляду депутатського звернення 

депутата Київської міської ради Л. Антонєнка постійною комісією Київської 

міської ради з питань регламенту та депутатської етики.  

Виступив: 

О. Бондарчук стосовно необхідності розгляду депутатського звернення Л. 

Антонєнка за участі першого заступника голови постійної комісії Київської 

міської ради з питань власності М. Конобаса. 

 Виступив: 

Ю. Сиротюк з пропозицією запросити на чергове засідання постійної комісії Ю. 

Берегового, якого було обрано до складу наглядової ради ПрАТ «Київспецтранс». 

Вирішили: 

1. Перенести розгляд депутатського звернення депутата Київської 

міської ради Л. Антонєнка від 30.05.2017 №08/279/08/156-420 (вх. №08/9757 від 

31.05.2017 та від 08.06.2017 №08/19247) щодо можливого порушення вимог 

Регламенту Київської міської ради і Положення про постійні комісії Київської 

міської ради під час скликання та проведення засідання постійної комісії 

Київської міської ради з питань власності від 25.05.2017 на чергове засідання 

постійної комісії, в зв’язку з відсутністю доповідача. 

2. Запросити М. Конобаса, першого заступника голови постійної комісії 

Київської міської ради з питань власності та Ю. Берегового, члена наглядової ради 

ПрАТ «Київспецтранс» на чергове засідання постійної комісії для розгляду 

депутатського звернення депутата Київської міської ради Л. Антонєнка від 

30.05.2017 №08/279/08/156-420 (вх. №08/9757 від 31.05.2017 та від 08.06.2017 

№08/19247) щодо можливого порушення вимог Регламенту Київської міської 

ради і Положення про постійні комісії Київської міської ради під час скликання та 

проведення засідання постійної комісії Київської міської ради з питань власності 

від 25.05.2017. 

Голосували: за – 4, проти – 0, утримались – 0. 

Не голосували: 0.  

Рішення прийнято. 

 

4. Про розгляд питання щодо можливого конфлікту інтересів у 

депутата Київської міської ради О. Балицької (лист Заступника Голови 

комітету Верховної Ради України з питань запобігання і протидії корупції В. 

Чумака щодо розгляду звернення президента ГО «Центр громадської ініціативи»  

від 05.07.2017 № 04-19/12-1693, лист інформаційного агенства «1 НЬЮС» від 

31.05.2017 №006/1 (вх. №08/10024 від 02.06.2017). 

Слухали: 

Депутата Київської міської ради О. Балицьку, яка зазначила, що у своєму 

депутатському зверненні від 20.07.2017 № 08/279/08/005-755 до голови постійної 

комісії Київської міської ради з питань дотримання законності, правопорядку та 

запобігання корупції надала пояснення з приводу ситуації, яка склалась, 

зазначивши власником, яких корпоративних прав є її чоловік Баранов Євген 

Маркович і яку посаду він займає. Доповідач підкреслила, що її чоловік не має 
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ніякого відношення до ТОВ «Соллур» і ніяким чином з нею не пов’язаний. Він не 

є ні беніфіціаром, ні засновником, ні власником, ні співвласником, ні 

співробітником цієї компанії. Баранов Є.М не отримує від ТОВ «Соллур» 

прибутку чи будь-якої іншої матеріальної вигоди і не має жодного впливу на  

прийняття рішень цією компанією. Враховуючи це, доповідач зазначила, що у неї 

як у депутата Київської міської ради під час голосування на пленарному засіданні 

Київської міської ради за проект рішення «Про зміну виду використання ТОВ 

«СОЛЛУР» для будівництва, експлуатації та обслуговування житлово-ділового 

центру багатофункціонального призначення на перетині вул. Маршала 

Малиновського та просп. Оболонському в Оболонському районі м. Києва та 

внесення змін до договору оренди земельної ділянки А-22087» не було ніякого 

реального чи потенційного конфлікту інтересів. 

О. Балицька зауважила, що її діяльність часто пов’язують із демонтажем 

МАФів біля станції метро Оболонь, проте ця інформація не відповідає дійсності, 

адже вона ніякого відношення ні до демонтажу тимчасових споруд, ні до 

благоустрою земельної ділянки, на якій вони знаходились не має. 

Доповідач також виступила  з проханням не плутати ТОВ Інформаційне 

агенство  «1 NEWS» з провідним інформаційним телеканалом NewsOne. 

Зауважила, що засновником і директором  цього інформаційного агентства є гр. 

В. Швець, якого було звільнено із телеканалу «Інтер». О. Балицька наголосила, 

що є підстави вважати, що інформаційне агентство  «1 NEWS» працює на 

забудовників міста Києва, адже на їхньому сайті міститься інформація про 

громадян, які ведуть активну діяльність проти забудов у столиці, зокрема 

незаконних. 

Виступив: 

Перший заступник директора Департаменту міського благоустрою та збереження 

природного середовища виконавчого органу Київської міської ради (Київської 

міської державної адміністрації) Т. Панчій, який повідомив, що демонтаж 

тимчасових споруд на площі Дружби народів, 6 в Оболонському районі міста 

Києва відбувся в порядку черговості, відповідно до передбаченої чинним 

законодавством процедури. Власникам цих тимчасових споруд було вручено 

відповідні приписи для усунення порушень. Доповідач зауважив, що на цій 

земельній ділянці планується зробити сквер. 

Виступив: 

Депутат Київської міської ради В. Михайленко щодо необхідності благоустрою 

земельної ділянки на площі Дружби народів, 6 (ст. м. Оболонь). Доповідач 

зауважив, що Київська міська рада вже прийняла рішення про створення скверу 

на цій земельній ділянці.  

Виступив: 

Ю. Сиротюк, А. Осадчук щодо зростання випадків тиску на депутатів Київської 

міської ради, які ведуть активну діяльність проти незаконних забудов у столиці. 

Виступив: 

О. Бондарчук, який зауважив, що заявники у своїх зверненнях, окрім іншого 

просять скасувати рішення Київської міської ради «Про зміну виду використання 

ТОВ «Соллур» для будівництва, експлуатації та обслуговування житлово-

ділового центру багатофункціонального призначення на перетині вул. Маршала 
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Малиновського та просп. Оболонському в Оболонському районі м. Києва та 

внесення змін до договору оренди земельної ділянки А-22087», проте відповідно 

до рішення КСУ у справі за конституційним поданням Харківської міської ради 

щодо офіційного тлумачення положень частини другої статті 19, статті 144 

Конституції України, статті 25, частини чотирнадцятої статті 46, частин першої, 

десятої статті 59 Закону України «Про місцеве самоврядування в Україні» (справа 

про скасування актів органів місцевого самоврядування) від 16.04.2009 № 7-

рп/2009, органи місцевого самоврядування не можуть скасовувати свої попередні 

рішення, вносити до них зміни, якщо відповідно до приписів цих рішень виникли 

правовідносини, пов’язані з реалізацією певних суб’єктивних прав та 

охоронюваних законом інтересів, і суб’єкти цих правовідносин заперечують 

проти їх зміни чи припинення. Таким чином, у постійній комісії та у Київської 

міської ради в цілому відсутні повноваження щодо скасування рішення Київської 

міської ради від 31.03.2016 № 272/272. 

Вирішили: 

1. Взяти до відома лист інформаційного агентства «1 НЬЮС» від 31.05.2017 

№006/1, лист Заступника Голови комітету Верховної Ради України з питань 

запобігання і протидії корупції В. Чумака щодо розгляду звернення президента 

ГО «Центр громадської ініціативи»  від 05.07.2017 № 04-19/12-1693, звернення 

президента ГО «Центр громадської ініціативи»  від 05.07.2017 № 04-19/12-1693 

щодо можливого конфлікту інтересів у депутата Київської міської ради О. 

Балицької. 

2. Надати висновок, що органи місцевого самоврядування не можуть 

скасовувати свої попередні рішення, вносити до них зміни, якщо відповідно до 

приписів цих рішень виникли правовідносини, пов’язані з реалізацією певних 

суб’єктивних прав та охоронюваних законом інтересів, і суб’єкти цих 

правовідносин заперечують проти їх зміни чи припинення, відповідно до рішення 

КСУ у справі за конституційним поданням Харківської міської ради щодо 

офіційного тлумачення положень частини другої статті 19, статті 144 Конституції 

України, статті 25, частини чотирнадцятої статті 46, частин першої, десятої статті 

59 Закону України «Про місцеве самоврядування в Україні» (справа про 

скасування актів органів місцевого самоврядування) від 16.04.2009 № 7-рп/2009. 

Таким чином, у Київської міської ради та, зокрема, у постійної комісії, відсутні 

повноваження щодо скасування рішення Київської міської ради від 31.03.2016 № 

272/272. 

3. Рекомендувати депутату Київської міської ради О. Балицькій звернутись 

до Національного агентства з питань запобігання корупції з проханням 

встановити наявність/відсутність в її діях реального чи потенційного конфлікту 

інтересів під час голосування на пленарному засіданні Київської міської ради за 

проект рішення «Про зміну виду використання ТОВ «СОЛЛУР» для будівництва, 

експлуатації та обслуговування житлово-ділового центру багатофункціонального 

призначення на перетині вул. Маршала Малиновського та просп. Оболонському в 

Оболонському районі м. Києва та внесення змін до договору оренди земельної 

ділянки А-22087». 

Голосували: за – 4, проти – 0, утримались – 0. 

Не голосували: 0. Рішення прийнято. 
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5. Про розгляд колективного звернення (вх. від 02.06.2017 №08/КО-5928) 

стосовно заперечень щодо включення гр. В. Таранченка до списку присяжних 

Солом’янського районного суду м. Києва (О. Бондарчук, питання перенесено з 

засідання ПК від 09.06.2017, 03.07.2017). 

Слухали: 

О. Бондарчука, який повідомив, що до постійної комісії Київради з питань 

дотримання законності, правопорядку та запобігання корупції надійшла 

колективна скарга щодо можливих незаконних дій громадянина Таранченка 

Віктора Леонідовича. На засіданні постійної комісії 09.06.2017 було прийнято 

рішення виключити його кандидатуру зі списку присяжних Солом’янського 

районного суду міста Києва та запросити на чергове засідання постійної комісії 

задля з’ясування обставин, викладених у зверненні. А також було прийнято 

рішення виключити гр. В. Таранченка зі списку представників громадськості до 

складу поліцейських комісії Департаменту патрульної поліції Національної 

поліції України. 

 Головуючий зауважив, що гр. В. Таранченко повідомив постійну комісію 

про те, що він наразі перебуває на лікуванні у санаторії. О. Бондарчук 

запропонував перенести розгляд цього питання на чергове засідання постійної 

комісії.  

Вирішили: 

Перенести розгляд колективного звернення (вх. від 02.06.2017 №08/КО-5928) 

стосовно заперечень щодо включення гр. В. Таранченка до списку присяжних 

Солом’янського районного суду м. Києва на чергове засідання постійної комісії в 

зв’язку з відсутністю заявників та гр. В. Таранченка. 

Голосували: за – 4, проти – 0, утримались – 0. 

Не голосували: 0.  

Рішення прийнято. 

 

 

6. Про розгляд звернення Т. Клочкової  (вх. від 17.05.2017 № ОП/К-

10416/1) щодо можливого конфлікту інтересів у депутата Київської міської ради 

Ю. Зубка під час голосування за проект рішення Київської міської ради та «Про 

зміну цільового призначення земельної ділянки ТОВ ВКФ «СЕРВІСШИНА» для 

будівництва, експлуатації і обслуговування житлового комплексу з паркінгом на 

вул. Кудряшова, 14-а у Солом’янському районі м. Києва» та пояснень депутата 

Київської міської ради Ю. Зубка з  цього приводу (лист від 03.07.2017 № 

08/279/08/030-269 (вх. від 04.07.2017 № 08/11743). 

Слухали:  

О. Бондарчука, який повідомив, що на виконання доручення заступника міського 

голови – секретаря Київської міської ради від 24.05.2016 № ОП/К-10416/1 на 

розгляд постійної комісії надійшло звернення гр. Т. Клочкової щодо наявності у 

діях депутата Київської міської ради Ю. Зубка конфлікту інтересів. Комісія 

звернулася до Ю. Зубка з проханням надати письмові пояснення з приводу 

конфліктної ситуації, яка склалася, а також щодо наявності/відсутності у Ю. Зубка 

конфлікту інтересів під час голосування за проект рішення Київської міської ради 
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«Про зміну цільового призначення земельної ділянки ТОВ ВКФ «СЕРВІСШИНА» 

для будівництва, експлуатації і обслуговування житлового комплексу з паркінгом 

на вул. Кудряшова, 14-а у Солом’янському районі м. Києва». Листом від 

03.07.2017 № 08/279/08/030-269 (вх. від 04.07.2017 № 08/11743) депутат Київської 

міської ради Ю. Зубко надав свої пояснення до постійної комісії. 

Виступив: 

Депутат Київської міської ради Ю. Зубко, який повідомив, що ПрАТ «ХК 

«Київміськбуд» не має ніяких договірних відносин із ТОВ ВКФ «СЕРВІСШИНА»  

окрім того, проінформував присутніх, що договір від 30.06.2016, укладений між 

«ХК «Київміськбуд» та ТОВ ВКФ «СЕРВІСШИНА» припинив свою дію 

31.12.2016 на підставі умови договору про скасувальні обставини. В той же час,  

голосування за проект рішення Київської міської ради «Про зміну цільового 

призначення земельної ділянки ТОВ ВКФ «СЕРВІСШИНА» ЛТД для 

будівництва, експлуатації і обслуговування житлового комплексу з паркінгом на 

вул. Кудряшова, 14-а» відбувалось лише у 2017 році. Доповідач підкреслив, що 

він участі у засіданнях Правління ПрАТ «ХК «Київміськбуд» не бере і на 

прийняття рішень не впливає. 

Виступив: 

О. Бондарчук, А. Осадчук. 

Виступив: 

С. Кутняк щодо необхідності внесення змін до Регламенту Київської міської ради 

та Положення про постійні комісії, чітко визначивши, що у протоколах засідань 

постійних комісій результати голосування мають вказуватися поіменно. 

Виступив: 

Ю. Сиротюк, зауважив, що  у разі відсутності у «ХК «Київміськбуд» та ТОВ ВКФ 

«СЕРВІСШИНА» договірних відносин, питання наявності конфлікту інтересів у 

діях депутата Київської міської ради, який одночасно є керуючим справами ПрАТ 

«ХК «Київміськбуд» Ю. Зубка «знімається». 

Вирішили: 

Рекомендувати депутату Київської міської ради Ю. Зубку звернутись до 

Національного агентства з питань запобігання корупції з проханням надати 

роз’яснення стосовно наявності/відсутності в його діях реального чи потенційного 

конфлікту інтересів при прийнятті рішення під час розгляду проекту рішення 

Київської міської ради «Про зміну цільового призначення земельної ділянки ТОВ 

ВКФ «СЕРВІСШИНА» для будівництва, експлуатації і обслуговування 

житлового комплексу з паркінгом на вул. Кудряшова, 14-а у Солом’янському 

районі м. Києва» на засідання постійної комісії Київської міської ради з питань 

містобудування, архітектури та землекористування та пленарного засідання 

Київської міської ради. 

 

Голосували: за – 4, проти – 0, утримались – 0. 

Не голосували: 0.  

Рішення прийнято. 
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7. Про розгляд депутатського звернення депутата Київської міської 

ради В. Васильчука від 04.07.2017 № 08/279/08/018-215 (вх. від 04.07.2017 № 

08/11760) щодо можливих незаконних дій директора  Київського муніципального 

академічного театру опери та балету для дітей та юнацтва  Ю. Щура. 

Слухали: 

Депутата Київської міської ради В. Васильчука, який повідомив, що директор 

Київського муніципального театру опери та балету для дітей та юнацтва Ю. Щур 

порушив ряд норм чинного законодавства України. Доповідач зауважив, що 

Департамент культури виконавчого органу Київської міської ради (Київської 

міської державної адміністрації) проінформував, що з балетної трупи театру було 

звільнено 35 осіб, у тому числі 11 осіб - за згодою сторін (п.1 ст. 36 КЗпП України), 

24 особи - у зв’язку із закінченням терміну контракту (п. 2 ст. 36 КЗпП України). 

В. Васильчук зауважив, що ця інформація є завідомо неправдивою, адже артисти 

укладали не контракти, а з кожним з них було укладено трудові договори строком 

більше ніж на рік. Таким чином, немає жодного документу, на підставі якого 

директор Ю. Щур міг звільняти солістів, з якими з його провини театр не мав 

юридичних відносин. За словами доповідача, справа умисно представляється як 

трудовий спір, в той час як з провини Департаменту культури в підконтрольних 

йому закладах культури було знехтувано виконанням Закону України № 955-VIII. 

Доповідач звернувся до  постійної комісії з проханням за результатами 

розгляду цього питання прийняти наступні рішення: 

1. Доручити Департаменту внутрішнього фінансового контролю та 

аудиту виконавчого органу Київської міської ради (Київської міської державної 

адміністрації) провести аудит Департаменту культури виконавчого органу 

Київської міської ради (Київської міської державної адміністрації), зокрема 

Київського муніципального театру опери та балету для дітей та юнацтва на 

предмет привласнення, розтрати майна або заволодіння ним шляхом 

зловживанням службовим становищем, зловживання владою або шляхом 

службового підроблення. 

2. Доручити Департаменту культури виконавчого органу Київської 

міської ради (Київської міської державної адміністрації)  надати інформацію  

стосовно того, які дії було вчинено Департаментом після отримання інформації 

від головного спеціаліста відділу внутрішнього фінансового контролю та аудиту 

О. Воротніченко щодо розрахунків зайво нарахованої та виплаченої заробітної 

плати в сумі 206151,17 грн. за час перебування артистів Київського 

муніципального театру опери та балету для дітей та юнацтва за межами України, 

а також недоотриманої заробітної плати в сумі 780782,81 грн. у зв’язку з 

особистими гастролями артистів цього театру. 

3. Доручити Департаменту культури виконавчого органу Київської 

міської ради (Київської міської державної адміністрації) провести службове 

розслідування у відповідності до Постанови КМУ від 04.03.1995 №160 та 

притягти до дисциплінарної відповідальності службовця, який прийняв 

необґрунтоване рішення, що спричинило порушення цілісності комунального 

майна, незаконне його використання та заподіяння шкоди комунальному майну. 

4. Доручити Департаменту культури виконавчого органу Київської 

міської ради (Київської міської державної адміністрації) надати звіт про 
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виконання у підпорядкованих йому закладах культури Закону України «Про 

внесення змін до деяких законодавчих актів України щодо запровадження 

контрактної форми роботи у сфері культури та конкурсної процедури 

призначення керівників державних та комунальних закладів культури», а також 

інформацію про посадову особу Департаменту, яка уповноважена здійснювати 

контроль за діяльністю Київських муніципальних театрів. 

5. Доручити Департаменту культури виконавчого органу Київської 

міської ради (Київської міської державної адміністрації) зобов’язати директора 

Київського муніципального театру опери та балету для дітей та юнацтва Ю. Щура  

виконати пункт 3 прикінцевих положень Закону України «Про внесення змін до 

деяких законодавчих актів України щодо запровадження контрактної форми 

роботи у сфері культури та конкурсної процедури призначення керівників 

державних та комунальних закладів культури». 

В. Васильчук на засіданні передав голові постійної комісії О. Бондарчуку ще 

одне своє депутатське звернення з цього приводу (вих. від 21.07.2017 № 

08/279/08/018-251).  

Виступив: 

Директор Київського муніципального театру опери та балету для дітей та юнацтва 

Ю. Щур зауваживши, що він діє виключно в межах норм чинного законодавства 

України. 

Виступив: 

Юрист Київського муніципального академічного театру опери та балету для дітей 

та юнацтва П. Хомюн, який зауважив, що звільнення працівників театру відбулось 

у відповідності до норм чинного законодавства. 

Доповідач надав до постійної комісії наказ директора Київського 

муніципального  театру   опери  та   балету  для дітей та  юнацтва  від  01.02.2017  

№26 /17-к «Про укладення контрактів з художнім та  артистичним персоналом 

театру», Розпорядження директора Київського муніципального театру опери та 

балету для дітей та юнацтва від 18.05.2017 № 3 «Про повідомлення працівників 

щодо закінчення терміну дії контрактів», наказ директора Київського 

муніципального театру опери та балету для дітей та юнацтва від 01.06.2017  

№ 109/17-к «Про звільнення». 

До обговорення долучились: 

О. Бондарчук, А. Осадчук,  А. Шаповал, Ю. Сиротюк. 

Виступили:  

Артисти Київського муніципального театру опери та балету для дітей та юнацтва, 

зокрема А. Тимчук, О. Білоцерківська щодо їх незаконного звільнення та 

неможливості проводити тренування. 

Виступив:  

Гр. Тараненко, який зауважив, що він здійснює правовий захист незаконно 

звільнених артистів балету. Доповідач повідомив про неправомірні дії директора 

Київського муніципального театру опери та балету для дітей та юнацтва. 

Виступив: 

Ю. Сиротюк з пропозицією звернутись до Київського міського голови, голови 

Київської міської державної адміністрації з проханням відсторонити директора 
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Київського муніципального театру опери та балету для дітей та юнацтва Ю. Щура 

від виконання своїх обов’язків на час проведення службового розслідування.  

Вирішили: 

1. Доручити Департаменту внутрішнього контролю та аудиту виконавчого 

органу Київської міської ради (Київської міської державної адміністрації) 

провести аудит Департаменту культури виконавчого органу Київської міської 

ради (Київської міської державної адміністрації), зокрема, Київського 

муніципального театру опери та балету для дітей та юнацтва на предмет 

привласнення, розтрати майна або заволодіння ним шляхом зловживанням 

службовим становищем, зловживання владою або шляхом службового 

підроблення. 

2. Доручити Департаменту культури виконавчого органу Київської міської 

ради (Київської міської державної адміністрації): 

-  надати інформацію  стосовно того, які дії було вчинено Департаментом 

після отримання інформації від головного спеціаліста відділу внутрішнього 

фінансового контролю та аудиту О. Воротніченко щодо розрахунків зайво 

нарахованої та виплаченої заробітної плати в сумі 206151,17 грн. за час 

перебування артистів Київського муніципального театру опери та балету для дітей 

та юнацтва за межами України, а також недоотриманої заробітної в сумі 780782, 

81 грн. у зв’язку з особистими гастролями артистів цього театру; 

- провести службове розслідування у відповідності до Постанови КМУ від 

04.03.1995 №160 та притягти до дисциплінарної відповідальності службовця, який 

прийняв необґрунтоване рішення, що спричинило порушення цілісності 

комунального майна, незаконне його використання та заподіяння шкоди 

комунальному майну; 

- надати звіт про виконання у підпорядкованих йому закладах культури норм 

Закону України «Про внесення змін до деяких законодавчих актів України щодо 

запровадження контрактної форми роботи  у сфері культури та конкурсної 

процедури призначення керівників державних та комунальних закладів 

культури», а також інформацію про посадову особу Департаменту, яка 

уповноважена здійснювати контроль за діяльністю Київських муніципальних 

театрів; 

- зобов’язати директора Київського муніципального театру опери та балету 

для дітей та юнацтва Ю. Щура  виконати пункт 3 прикінцевих положень Закону 

України «Про внесення змін до деяких законодавчих актів України щодо 

запровадження контрактної форми роботи у сфері культури та конкурсної 

процедури призначення керівників державних та комунальних закладів 

культури». 

3. Звернутись до Київського міського голови, голови Київської міської 

державної адміністрації з проханням відсторонити директора Київського 

муніципального театру опери та балету для дітей та юнацтва Ю. Щура від 

виконання своїх обов’язків на час проведення службового розслідування. 

Голосували: за – 4, проти – 0, утримались – 0. 

Не голосували: 0.  

Рішення прийнято. 
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8. Про заслуховування інформації про можливу корупційну діяльність 

та зловживання владою директором Департаменту освіти і науки, молоді та 

спорту виконавчого органу Київської міської ради (Київської міської державної 

адміністрації) (депутатське звернення Народного депутата України Ю. 

Левченка від 18.07.2017 №У-988, депутатське звернення депутата Київської 

міської ради В. Назаренка від 17.07.2017 № 08/279/08/166-735)  

Виступив: 

О. Бондарчук, який зауважив, що директора Департаменту освіти і науки, молоді 

та спорту виконавчого органу Київської міської ради (Київської міської державної 

адміністрації) О. Фіданян було запрошено на засідання постійної комісії, проте ані 

вона, ані представник Департаменту на засідання не з’явилися. 

Виступив: 

А. Осадчук щодо необхідності реагувати належним чином на ігнорування засідань 

постійної комісії з боку директора Департаменту освіти і науки, молоді та спорту, 

Зазначив, що в даному випадку має місце порушення трудової дисципліни. 

Слухали:  

Депутата Київської міської ради В. Назаренка, який повідомив, що наразі існує 

значний суспільний резонанс, який спричинений можливими порушеннями в 

діяльності Департаменту освіти і науки, молоді та спорту виконавчого органу 

Київської міської ради (Київської міської державної адміністрації). Окрім того, 

доповідач зазначив, що існує інформація про можливу співпрацю та підтримку 

суб’єктів господарювання країни-агресора через укладення Департаментом 

договорів з підприємцями з Росії, закупівлею обладнання, яке також виготовлено 

в цій країні. 

В. Назаренко повідомив, що в жовтні 2016 року Департаментом було 

оголошено тендер: ДК 016:2010 код 26.51.6 – Інструменти та прилади 

вимірювальні, контрольні та випробувальні, інші (ДК 021:2015 – 38424000-3 

Контрольно-вимірювальне обладнання (Навчальне обладнання для кабінетів 

природничо-математичних наук загальноосвітніх навчальних закладів)). Умови 

даного тендеру в частині технічного завдання складені таким чином, що виграти 

його може лише одна вже визначена певними особами компанія. Більше того, 

інформація про технічні вимоги до навчального обладнання фактично взята з веб-

сайту майбутнього переможця. 

Доповідач розказав про систематичні порушення Закону України «Про 

статус депутата місцевих рад» в частині ігнорування його депутатських звернень 

стосовно надання можливості бути присутнім під час проведення засідань 

тендерного комітету, при поставці навчального обладнання та підписанні актів 

прийому-передачі. Звернув увагу, що на його депутатське звернення щодо 

пояснень відхилення тендерної пропозиції Товариства з обмеженою 

відповідальністю «ДІКСІ-ЦЕНТР» за не відповідністю технічним вимогам 

тендерної документації не було надано конкретної відповіді. 

В. Назаренко повідомив, що незважаючи на перепони з боку Департаменту 

йому разом з громадськістю вдалось бути присутнім при поставці навчального 

обладнання до деяких шкіл міста Києва, про що складені відповідні акти 

(додається), якими засвідчено, що жодних робіт із введення обладнання в 

експлуатацію чи проведення навчання представників шкіл не відбувалось. Більше 
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того, деякі партії навчального обладнання поставлялись не в повному обсязі. 

Звернув увагу присутніх, що вищезазначені факти порушень, про які було 

неодноразово повідомлено відповідальних посадових осіб Департаменту у 

депутатських зверненнях, було повністю проігноровано. Таке ставлення 

Замовника унеможливило застосування штрафних санкцій до Постачальника за 

наявні систематичні порушення умов Договору. 

За результатами дослідження вищевикладених фактів було відкрито не одне 

кримінальне провадження, а саме, Шевченківським управлінням поліції ГУ НП у 

м. Києві відкрито кримінальне провадження № 12017100100006274 за ознаками 

кримінального правопорушення, передбаченого ч. 2 ст. 191 КК України 

(Привласнення, розтрата або заволодіння чужим майном шляхом зловживання 

службовою особою своїм службовим становищем), та розпочато досудове 

розслідування. Також, Головним управлінням НП у м. Києві відкриті кримінальні 

провадження від 10.02.2017 № 12017100100001653 за ознаками кримінального 

правопорушення, передбаченого ч. 1 ст. 367 КК України (Службова недбалість, 

тобто невиконання або неналежне виконання службовою особою своїх службових 

обов'язків через несумлінне ставлення до них, що завдало істотної шкоди 

охоронюваним законом правам, свободам та інтересам окремих громадян, 

державним чи громадським інтересам або інтересам окремих юридичних осіб), від 

08.03.2017 № 12017100100002790 за ознаками кримінального правопорушення, 

передбаченого ч. 1 ст. 367 КК України (аналогічно). Прокуратурою м. Києва 

відкрито кримінальне провадження № 42017100000000161 за ознаками 

кримінального правопорушення, передбаченого ч. 1 ст. 366 КК України 

(Складання, видача службовою особою завідомо неправдивих офіційних 

документів, внесення до офіційних документів завідомо неправдивих відомостей, 

інше підроблення офіційних документів). 

Доповідач повідомив, що на даний час Департаментом освіти і науки, молоді 

та спорту виконавчого органу Київської міської ради (Київської міської державної 

адміністрації) оголошено 2 (два) тендери на закупівлю ноутбуків з електронними 

підручниками, електронних лабораторій та обладнань до них. Умови до цих 

тендерів є дискримінаційними, про що заявляють претенденти, які, маючи 

дешевші пропозиції, не можуть прийняти у ньому участь. Тим паче, вищевказані 

оголошені тендери не мають погодження Департаменту інформаційно-

комунікаційних технологій. 

В. Назаренко надав до постійної комісії ще одне своє депутатське звернення з 

цього приводу від 20.07.2017 №08/279/08/166-747 (вх. від 21.07.2017 № 08/12790). 

Виступив: 
Заслужений вчитель України Ю. Селезньов, який висловив свої зауваження до 

процедури тендерних закупівель і щодо переліку обладнання, яке безпосередньо 

закупляється Департаментом освіти і науки, молоді та спорту.  

До обговорення долучились:  

С. Кутняк, А. Осадчук, Ю. Сиротюк. 

Виступив: 

В. Назаренко з проханням звернутись до СБУ здійснити перевірку можливої 

співпраці та підтримку суб’єктів господарювання країни - агресора через 
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укладення договорів Департаментом з підприємцями з Росії, закупівлі 

обладнання, яке також виготовлено в цій країні. 

 Виступив: 
Ю. Сиротюк щодо необхідності заслухати директора Департаменту освіти і науки, 

молоді та спорту виконавчого органу Київської міської ради (Київської міської 

державної адміністрації) О. Фіданян по фактах, озвучених депутатом Київської 

міської ради В. Назаренком. 

Вирішили: 

1. Звернутись до Київського обласного територіального відділення 

Антимонопольного комітету України з проханням провести перевірку процедури 

підготовки, проведення та підведення підсумків проведення тендерних 

закупівель, які були проведені Департаментом освіти і науки, молоді та спорту 

виконавчого органу Київської міської ради (Київської міської державної 

адміністрації), а саме: 

-  ДК 021: 2015 – 30210000-4 Машини для обробки даних (апаратна частина) 

(обладнання для оснащення загальноосвітніх навчальних закладів засобами 

навчання (кабінети фізики, хімії, біології, ноутбуки)) UA-2017-05-19-002411-b (19 

987 000,00 грн); 

-  ДК 021:2015 - 30210000-4 Машини для обробки даних (Електронні 

підручники (портативні комп’ютери з попередньо встановленим програмним 

забезпеченням) для загальноосвітніх навчальних закладів; нетбуки; моноблоки  

(10 142 290,00 грн). 

2. Звернутись до Департаменту внутрішнього фінансового контролю та 

аудиту виконавчого органу Київської міської ради (Київської міської державної 

адміністрації) з проханням: 

а) провести перевірку процедури підготовки, проведення та підведення 

підсумків проведення  тендерних закупівель, які були проведені Департаментом 

освіти і науки, молоді та спорту виконавчого органу Київської міської ради 

(Київської міської державної адміністрації), а саме: 

-  ДК 021: 2015 – 30210000-4 Машини для обробки даних (апаратна частина) 

(обладнання для оснащення загальноосвітніх навчальних закладів засобами 

навчання (кабінети фізики, хімії, біології, ноутбуки)) UA-2017-05-19-002411-b (19 

987 000,00 грн); 

-  ДК 021:2015 - 30210000-4 Машини для обробки даних (Електронні 

підручники (портативні комп’ютери з попередньо встановленим програмним 

забезпеченням) для загальноосвітніх навчальних закладів; нетбуки; моноблоки  

(10 142 290,00 грн). 

б) перевірити виконання Департаментом освіти і науки, молоді та спорту 

виконавчого органу Київської міської ради (Київської міської державної 

адміністрації) рішення Київської міської ради №9/2231 від 16.03.2017 «Про 

суб'єктів господарювання Російської Федерації та таких, що знаходяться під 

прямим чи опосередкованим контролем фізичних чи юридичних осіб Російської 

Федерації, що прямо чи опосередковано здійснюють господарську діяльність в 

місті Києві», в частині здійснення тендерних закупівель. 
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3. Звернутись до Київського міського голови з проханням: 

- притягнути до дисциплінарної відповідальності у вигляді догани директора  

Департаменту освіти і науки, молоді та спорту виконавчого органу Київської 

міської ради (Київської міської державної адміністрації) О. Фіданян за неналежне 

виконання посадових обов’язків, а саме: ігнорування засідання постійної комісії 

Київської міської ради з питань дотримання законності, правопорядку та 

запобігання корупції (21.07.2017), на яке її було запрошено; 

- тимчасово відсторонити від виконання своїх обов’язків директора  

Департаменту освіти і науки, молоді та спорту виконавчого органу Київської 

міської ради (Київської міської державної адміністрації) О. Фіданян на час 

проведення перевірки Департаментом внутрішнього фінансового контролю та 

аудиту виконавчого органу Київської міської ради (Київської міської державної 

адміністрації) процедури підготовки, проведення та підведення підсумків 

проведення  тендерних закупівель, які були проведені Департаментом освіти і 

науки, молоді та спорту виконавчого органу Київської міської ради (Київської 

міської державної адміністрації) та на час здійснення досудового розслідування 

кримінальних проваджень, зазначених у зверненні В. Назаренка. 

4. Звернутись до Управління з питань запобігання та виявлення корупції 

апарату виконавчого органу Київської міської ради (Київської міської державної 

адміністрації) з проханням: 

-  провести службове розслідування стосовно директора Департаменту освіти 

і науки, молоді та спорту виконавчого органу Київської міської ради (Київської 

міської державної адміністрації) О. Фіданян за фактами, викладеними у 

депутатському зверненні народного депутата України Ю. Левченка від 18.07.2017 

№ У-988, депутатських зверненнях депутата Київської міської ради В. Назаренка 

від 17.07.2017 № 08/279/08/166-735, 20.07.2017 № 08/279/08/166-747; 

-  здійснити перевірку можливої співпраці Департаменту освіти і науки, 

молоді та спорту виконавчого органу Київської міської ради (Київської міської 

державної адміністрації) з суб’єктами господарювання країни-агресора через 

укладення договорів на закупівлі обладнання з підприємцями з Російської 

Федерації. Та в разі необхідності проінформувати Службу Безпеки України. 

Голосували: за – 4, проти – 0, утримались – 0. 

Не голосували: 0.  

Рішення прийнято. 

 

9. Про розгляд звернення ГО «Агентство журналістських досліджень» 

(вх. від 10.07.2017 № 08/12170) щодо ситуації, яка склалась навколо тендерних 

закупівель трамвайних вагонів, оголошених КП «Київпастранс» (Доповідач М. 

Шпаченко). 

Слухали: 

Представника ГО «Агентство журналістських розслідувань», яка повідомила, що 

КП «Київпастранс» 31.05.2017 оголосило повторний тендер на закупівлю 40 

трьохсекційних трамвайних вагонів вартістю 1,946 млрд. грн. Попередній тендер, 

який було оголошено 27.04.2017, не відбувся у зв’язку з відсутністю пропозицій. 

Доповідач зауважила, що є усі підстави вважати, що цей тендер було 

прописано під одну конкретну компанію та детально розповіла про 
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дискримінаційні вимоги. Переможцем тендеру стала польська компанія Pojazdy 

Szynowe PESA Bydgoszcz SA, в той час як у тендері взяла участь і українська 

компанія «Електротранс» (м. Львів). Доповіла, що по суті Київ відмовився від 

провідних трамваїв власного виробництва, в той час як готовий фінансувати 

економіку сусідньої держави, та зауважила, що різниця між запропонованою 

ціною польської і української компанії становила лише 1000 грн. Доповідач також 

зауважила, що є інформація, що вагони, які планує поставити в Україну польська 

компанія PESA, насправді були виготовлені в Російській Федерації, проте Москва 

від них відмовилась у зв’язку з високою вартістю. Закцентувала увагу на тому, що 

вагони фірми PESA не адаптовані під українське дорожнє полотно. 

Виступили: 

А. Осадчук, Ю. Сиротюк, О. Бондарчук. 

 

Виступила: 

Представник ГО «Агентство журналістських досліджень» зауваживши, що тендер 

вже проведено, переможця визначено, проте, договір з польською компанією 

PESA наразі не підписано. 

 

Виступив: 

А. Осадчук, запропонувавши звернутися до КП «Київпастранс» з проханням 

утриматися від підписання договору з польською компанією PESA на час 

проведення перевірок, ініційованих комісією. 

Виступив: 

Генеральний директор КП «Киїпастранс» Д. Левченко, який повідомив, що 

виробником вагонів, які планується поставити в Україну, є польська компанія 

Pojazdy Szynowe PESA Bydgoszcz SA. Цей факт засвідчується сертифікатом 

відповідності, який був виданий зазначеній компанії Міністерством економічного 

розвитку і торгівлі України. Додав, що вищезазначені вагони не вироблялись у 

Російській Федерації.  

Вирішили: 

1. Звернутись до Київського обласного територіального відділення 

Антимонопольного комітету України з проханням перевірити дотримання умов 

підготовки, проведення та підведення підсумків проведення тендерних закупівель 

40 трьохсекційних трамвайних вагонів, оголошених КП «Київпастранс», а також 

перевірити обставини, викладені у зверненні ГО «Агентство журналістських 

досліджень» (вх. від 10.07.2017 № 08/12170). 

2. Звернутись до Департаменту захисту економіки Національної поліції 

України з проханням перевірити обставини, викладені у зверненні ГО «Агентство 

журналістських досліджень» (вх. 10.07.2017 № 08/12170) щодо ситуації, яка 

склалась навколо тендерних закупівель трамвайних вагонів, оголошених КП 

«Київпастранс» на предмет наявності ознак кримінального правопорушення та 

вжити заходів в межах своєї компетенції. 

3. Звернутись до Київського міського голови з проханням вжити 

управлінсько-розпорядчих заходів для недопущення підписання контракту з 

компанією Pojazdy Szynowe PESA Bydgoszcz SA (Польща) на поставку 40 

трьохсекційних трамвайних вагонів, до з’ясування усіх обставин, в зв’язку з тим, 
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що є підстави вважати що підготовка, проведення і визначення результатів 

тендеру відбулись із значними порушеннями і мають ознаки змови. 

Голосували: за – 4, проти – 0, утримались – 0. 

Не голосували: 0.  

Рішення прийнято. 

 

10. Про продовження терміну подачі заяв від представників громадськості 

до складу поліцейської комісії Управління поліції охорони з фізичної безпеки в м. 

Києві Національної поліції України, поліцейської комісії Управління поліції 

охорони в м. Києві Національної поліції України, поліцейських комісії 

Департаменту патрульної поліції Національної поліції України. 

Виступили: 

О. Бондарчук, який проінформував, що на засіданні постійної комісії 29.05.2017 

за результатами розгляду листа Департаменту патрульної поліції Національної 

поліції України від 13.05.2017 №2302/41/4/01-2017 щодо формування 

поліцейської комісії Департаменту патрульної поліції Національної поліції 

України було прийнято рішення оголосити про початок пошуку представників 

громадськості, які мають намір увійти до складу поліцейських комісій 

Департаменту патрульної поліції Національної поліції України та розмістити на 

офіційному сайті Київської міської ради та в газеті «Хрещатик» оголошення про 

пошук представників громадськості, які можуть бути включені до складу 

поліцейської комісії Департамент патрульної поліції в м. Києві Національної 

поліції України та визначити кінцевим терміном подачі документів 20 липня 2017 

року. Станом на 20.07.2017 до постійної комісії надійшли заяви від двох осіб. 

Таким чином, існує нагальна необхідність продовження терміну подачі заяв. 

Виступили: 

А. Осадчук, Ю. Сиротюк. 

Вирішили: 

1. Продовжити пошук представників громадськості, які мають намір увійти 

до складу поліцейської комісії Управління поліції охорони з фізичної безпеки в м. 

Києві Національної поліції України, поліцейської комісії Управління поліції 

охорони в м. Києві Національної поліції України, поліцейських комісії 

Департаменту патрульної поліції Національної поліції України до 15 вересня 2017 

року. 

2. Розмістити на офіційному сайті Київської міської ради та в газеті 

«Хрещатик» оголошення про пошук представників громадськості, які можуть 

бути включені до складу поліцейської комісії Управління поліції охорони з 

фізичної безпеки в м. Києві Національної поліції України, поліцейської комісії 

Управління поліції охорони в м. Києві Національної поліції України, 

поліцейських комісії Департаменту патрульної поліції Національної поліції 

України. 

3. Звернутися до Національної поліції України з проханням розмістити дане 

оголошення на їх офіційних веб-ресурсах. 

Голосували: за – 4, проти – 0, утримались – 0. 

Не голосували: 0.  

Рішення прийнято. 
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11. Про розгляд листа Департаменту внутрішнього фінансового контролю 

та аудиту виконавчого органу Київської міської ради (Київської міської 

державної адміністрації) від 05.07.2017 № 070-5-18/1531 щодо неможливості 

проведення позапланового аудиту у КП «Центр спортивної медицини м. Києва». 

Виступили: 

О. Бондарчук, який проінформував, що у відповідь на лист постійної комісії 

Департамент внутрішнього фінансового контролю та аудиту виконавчого органу 

Київської міської ради (Київської міської державної адміністрації) листом від 

05.07.2017 № 070-5-18/1531 повідомив, що у Департаменту немає змоги провести 

позаплановий аудит з вказаного питання, оскільки всі спеціалісти Департаменту 

задіяні в проведенні планових та позапланових аудитів згідно з планом роботи на 

друге півріччя 2017 року. Окрім того, Департамент просить здійснити оцінку 

ризиків та надати до Департаменту перелік найбільш ризикових сфер у КП «Центр 

спортивної медицини м. Києва». О. Бондарчук запропонував взяти до відома лист 

Департаменту внутрішнього фінансового контролю та аудиту виконавчого органу 

Київської міської ради (Київської міської державної адміністрації) від 05.07.2017 

№070-5-18/1531, звернутися до Київського міського голови з проханням дати 

доручення Департаменту внутрішнього фінансового контролю та аудиту 

виконавчого органу Київської міської ради (Київської міської державної 

адміністрації) провести позапланову перевірку щодо фінансово-господарської 

діяльності та діяльності керівництва комунального некомерційного підприємства 

«Центр спортивної медицини міста Києва» та надати висновки та рекомендації 

постійній комісії Київської міської ради з питань охорони здоров’я та соціального 

захисту та постійній комісії Київської міської ради з питань дотримання 

законності, правопорядку та запобігання корупції. 

Виступив: 
О. Гелевей, який проінформував, що Київський міський голова видав 

розпорядження про закриття Центру «Здоров’я» Шевченківського району міста 

Києва. 

Виступив: 

Перший заступник директора Департаменту внутрішнього фінансового контролю 

та аудиту виконавчого органу Київської міської ради (Київської міської державної 

адміністрації) А. Коломієць який проінформував, що у листі постійної комісії до 

Департаменту не надано фактів порушення порядку реорганізації КП «Центр 

спортивної медицини м. Києва». 

Виступив: 

А. Осадчук, який запропонував звернутися до управління з питань запобігання та 

виявлення корупції Київської міської державної адміністрації з проханням 

провести оцінку корупційних ризиків по даній справі. 

Виступили: 

О. Гелевей, А. Коломієць, А. Осадчук 

Вирішили: 

1. Взяти до відома лист Департаменту внутрішнього фінансового контролю 

та аудиту виконавчого органу Київської міської ради (Київської міської державної 

адміністрації) від 05.07.2017 № 070-5-18/1531. 
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2. Звернутися до Київського міського голови з проханням дати доручення 

Департаменту внутрішнього фінансового контролю та аудиту виконавчого органу 

Київської міської ради (Київської міської державної адміністрації) провести 

позапланову перевірку щодо фінансово-господарської діяльності та діяльності 

керівництва комунального некомерційного підприємства «Центр спортивної 

медицини міста Києва» та надати висновки, рекомендації постійній комісії 

Київської міської ради з питань охорони здоров’я та соціального захисту, а також 

постійній комісії Київської міської ради з питань дотримання законності, 

правопорядку та запобігання корупції. 

3. Звернутися до управління з питань запобігання та виявлення корупції 

Київської міської державної адміністрації з проханням провести оцінку 

корупційних ризиків по даній справі. 

Голосували: за – 4, проти – 0, утримались – 0. 

Не голосували: 0.  

Рішення прийнято. 

 

 

 

Голова комісії                           О. В. Бондарчук 

 

 

 

 

Секретар комісії                     А. П. Осадчук 
 


